
Protokól Nr 38/2021

z posiedzenia Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej Rady Miejskiej w %pólnie
Krajeńskim w dniu 11 sierpnia 2021r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg za%czonej listy obecności oraz
zaproszeni goŚcie:

1.

2.

3.

4.

Przewodniczący Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
Skarbnik Gminy - Anna Buchwald;
Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich - Beata Kozłowska;
Inspektor Referatu Organizacyjnego - Tomasz Dix.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Tobiasz Świniarski, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porządek:

1.
2.
3.
4.

5.

6.

7.
8.
9.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porz4dku;
Opinia w sprawie wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2021r.;
Opinia w sprawie wniosku o wsparcie propozyc5i utworzenia młodzieżowej rady gminy;
Opinia dot. projektu uchwały w sprawie odwołania radnego ze składu Komisji Skarg,
Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim;
Opinia dot. projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg,
Wniosków i Petycji;
Opinia dot. projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia wyborów uzupełniających
Przewodniczącego Zarządu Osiedla, członka Rady Sołeckiej na kadencję 2019 - 2023r. ;
Opinia w sprawie wniosku o przyjęcie repatriantów;
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przy3«:;to jednogłośnie.

Ad.2. Skarbnik gminy przypomniała, że dochody gminy za I półrocze zostały wykonane w
prawie 53%, a dochody w 43%. Ten poziom wykonania wykazuje, że wynik na półrocze jest
nadwyżką, przy planowanym budżecie deficytowym. Niższe wykonanie wydatków jest
związane z faktem, że większość inwestycji zostanie rozliczonych w II półroczu. Podkreśliła,
że do uzupełnienia pozostanie budżet oświaty o kwotę 500 - 600tys.zł. Nadmieniła, że
sprawozdanie zostało zaopiniowane pozytywnie przez Regionalną Izbę Obrachunkową.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie wykonanie budżetu gminy za I półrocze 2021 r.

Ad.3. Przewodniczący Rady Miejskiej za poznał Komisję z pismem Fundacji Civilis Polonus
o wsparcie propozycji utworzenia młodzieżowej rady gminy (pismo stanowi załącznik do
niniejszego protokołu).

1



Komisja zaopiniowała jednogłośnie negatywnie możliwość utworzenia na chwi%: obecną
młodzieżowej rady gmiiiy. Zdaniem Komisji iiiicjatywa w tej sprawie powinna wypłynąć od
młodzieży.

Ad.4. Inspektor Referatu Organizacyjnego przedstawił Komisji projekt uchwały Rady
Miejskiej w sprawie odwołania radnego ze składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady
Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt w/w uchwały.

Ad.5. Inspektor Referatu Organizacyjnego przedstawił Komisji projekt uchwały Rady
Miejskiej zmieniającej uchwa% w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt w/w uchwały.

Ad.6. . Inspektor Referatu Organizacyjnego przedstawił Komisji projekt uchwały Rady
Miejskiej w sprawie przeprowadzenia wyborów uzupełniających Przewodniczącego Zarządu
Osiedla, członka Rady Sołeckiej na kadencję 2019 - 2023r.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt w/w uchwały.

Ad.7. Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich poinformowała, że wpłynęły dwa wnioski o
przyjęcie rodzin repatriantów na teren naśzej gmjny. .Przypomniała, że w świetle ustawy o
repatriacji w przypadku przyjęcia repatrianta gmina powinna zapewnić mu wyposażony lokal
mieszkalny i ponosić koszty utrzymania przez okres nie krótszy niż 2 lata. Podkreśliła, że w
chwili obecnej jest złożonych 47 wniosków o przydzielenie lokali mieszkalnych.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie negatywnie możliwość przyjęcia repatriantów na teren
naszej gminy.

Ad.8. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu czerwcu br.

Wobec braku wolnych wniosków, po wyczerpaniu porz4dku obrad Przewodniczący
zakończył posiedzenie.

profokołował :
Toffiasz Dix
.i,'

PŃodniczący Komisji
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